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Een Huis voor Overlangel, Keent en Neerloon……een huis voor ons allemaal 

Ieder die de gemeentelijke politiek een beetje heeft gevolgd weet dat de 

gemeenteraadsvergadering van 6 juli as de finale is van een traject dat in 2013 is ingezet. Met 

hun rol in de klankbordgroep ONK en Dorpsraad werden Bert van der Linden en Willy van der 

Loop de kartrekkers voor een dorpshuis voor onze 3 kernen. Samen met vele anderen hebben 

zij zich sindsdien ingezet voor een eigen Dorpshuis een EIGEN ONTMOETINGSPLEK voor ONK. 

Het zal u niet verbazen dit proces verliep met vallen en opstaan.                                                                 

In die 10 jaar is er veel veranderd in onze leefbaarheid. In 2014 werd basisschool Anthonius 

Abt gesloten. Daarmee verdween een belangrijke ontmoetingsplek. Een ontmoetingsplek waar 

mensen elkaar troffen bij het ophalen en wegbrengen van de kinderen, daar werden afspraken 

gemaakt tussen kinderen….maar ook werden daar allerlei zaken afgestemd tussen de vele 

actieve mensen en verenigingen die het dorp kent. Er verdween een ontmoetingsplek die als 

smeerolie werkte voor de sociale contacten binnen onze 3 kernen.                             

In 2017 brandde de “Petjesbar” af. En ja ….ook dat was een aderlating voor ONK. In de Petjes 

bar moest je zijn voor vergaderingen, informatiebijeenkomsten, activiteiten voor groot en klein 

……… carnaval, kermis etc….het was de plek voor iedere vereniging en/of inwoner die ook maar 

iets vieren of te organiseren had.  En zo verdween er weer een ontmoetingsplek…. Nog erger 

……. daarmee verdween feitelijk “Ons Dorpshuis”.  

En dan ….Misschien is het minder opgevallen maar het aantal vieringen in onze twee kerken zijn 

in de laatste jaren ook teruggeschroefd naar enkele vieringen per maand. De sluiting en verkoop 

van 1 of beide kerken lijkt een kwestie van tijd.  

En zo verdwijnen er na de paar winkels in ONK ook drie belangrijke pijlers “Kroeg, Kerk en 

School, voor Leefbaarheid uit ONK. We weten nu wat het is ……. In noodvoorziening ’t Paviljoen 

zijn bijeenkomsten etc. er wordt van alles georganiseerd maar de sfeer waaronder deze 

activiteiten moeten plaatsvinden is dodelijk voor een actieve samenleving. Dus verloopt het een 

beetje hetzelfde als de individualisering in onze maatschappij…. We komen elkaar minder tegen, 

we kennen elkaar minder en dat betekent ook dat we minder samen gaan doen …dat minder is 

geen keus …het gebeurt gewoon…  En ook niet onbelangrijk het Paviljoen is een tijdelijke 

voorziening die; zo als het er nu voor staat op 1 augustus 2025 zal sluiten.                                                                     

In de bijeenkomst van de Dorpsraad op 28 maart jl werd in een boordevol Paviljoen nog eens 

duidelijk hoe veel onzekerheid en ongenoegen aan de wortels van de Leefbaarheid in ONK 

knagen. Er is nu heel veel behoefte  aan een EIGEN ONTMOETINGSPLEK en de tijd wringt.                                                                                         

En gelukkig kon ik daar als voorzitter van st. HONK zeggen dat de gesprekken met de 

Gemeente in een positief vaarwater terecht gekomen waren en de Gemeente met een goed 

en acceptabel voorstel zou komen. Vol ongeloof keken mijn dorpsgenoten mij daar aan en zelfs 

nu is diezelfde jarenlange onzekerheid voor meerdere inwoners nog reden om te denken: “Eerst 

zien en dan geloven”…..en transparant als wij zijn kan ik zeggen dat het bestuur van st. HONK 

ook die mening toegedaan. 

 

 



 

Nu is het dan zover….met st. HONK en alle  vertegenwoordigers van de 17 verenigingen in de 

Gebruikersraad  hebben wij hard gewerkt aan de plannen die er nu liggen.  Het proces van 

ideetjes naar schetsontwerpen tot kostenramingen, het enthousiasme van onze gemeenschap 

en controle op controle maken het voor ons met duidelijk dat dit plan voor “Ontmoeten & 

Sporten in ONK” een must is om de “Leefbaarheid” in ONK voor een lange periode te 

garanderen. Met dit plan maakt u het mogelijk dat de sociale smeerolie binnen onze kernen 

weer gaat vloeien en we die 825 activiteiten per jaar ook echt kunnen organiseren op 1 PLEK. 

Met ondersteuning van lokale ondernemers, verenigingen en vele vrijwilligers zal de uitvoering 

gecoördineerd worden door een deskundige bouwcommissie.  

En nu nog een opmerking over de kosten….Wij vragen u eenmalig om een flinke bijdrage en 

zoals u hebt kunnen lezen doen wij als gemeenschap een flinke eigen bijdrage. Na opening zal 

st. HONK zelf de broek ophouden…...zoals dat ook in de laatste 30 – 40 jaar door onze 

verenigingen is gebeurd.  

In onze gemeenschap willen we naar elkaar omzien en samen de schouders zetten onder onze 

eigen Leefbaarheid. En ja als er ruimte is binnen onze weekagenda voor verenigingen zullen wij 

ook openstaan voor het onderbrengen van zorgactiviteiten (bv een huiskamerfunctie…) als daar 

behoefte aan is.  

Hopelijk weet u het maatschappelijk rendement van Ontmoeten & Sport in ONK op z’n juiste 

waarde te schatten en gaat u instemmen met de aanleg bouw van deze  ONTMOETINGSPLEK 

met dit  HUIS voor Overlangel, Neerloon en Keent…..een huis voor ons allemaal. 

Geplande openingsdatum van ons EIGEN HUIS  - 1 augustus 2025. 

  

Henk Swinkels 

Voorzitter st. HONK 


